
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
7 september 2022 
 
§ 57-67, No 6 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Håkan Sjödin, ledamot 
Anelie Andersson, ledamot 
Åsa Fernström, ledamot 
Annica Nordström, suppleant 
Magnus Strid, suppleant 
 
Frånvarande: 
Elin Näslund, sekreterare 
 
§ 57 Mötet öppnas 
 
§ 58 Val av justerare 
 
§ 59 Fastställande av dagordningen 
 
§ 60 Föregående protokoll 
 
§ 61 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1. 
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  

 
§ 62 Rapporter från kommittéer och sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Vi har haft en bejublad träff där Maria G höll en föreläsning för de instruktörer som dök 
upp. Vi blev ca 10 st. Vi saknade ca 4 st till som inte kunde komma under kvällen. Vi har 
en återvändare Helen Norling Lundén, som påbörjade sin utbildning för Nynäshamns BK 
men som nu kommer avsluta den där hon går för Haninge BK och har sagt att hon kan 
hålla kurser även för oss. Att hon avbröt utbildningen tidigare var för att hon skulle flytta 
norröver. En flytt som bara blev av på halvtid och därför är hon kvar här nere också. 
Mycket bra tycker vi. Yvonne Andersson kommer troligen påbörja sin utbildning i 
höst/vinster men har även flaggat för att hon kan hjälpa till på kurser redan nu och har 
bra idéer om specialkurser.  

 
Vi har trots allt svårt att få till kurser att lägga ut. Det behovet vi ser just nu är valpkurs. 
Den pågående specialsökskursen för nybörjare är full och de önskar en fortsättning. 
Spårkursen som ligger ute har ingen anmäld än så länge. Kurserna i hoopers fick vi för få 
anmälda till och agilityn är det än så länge svårt med också. Analysen av detta är att vi 
har svårt att annonsera ut kurser då vi inte får instruktörerna att hålla kurs av olika 
anledningar. De kurser vi har är det få som anmäler till. Där behöver vi ha en dialog med 
styrelsen om ev. prissänkning av kurserna tillfälligt och se om det är pengarna det är ont 
om. Jag ser en trend överlag att fler håller i sina pengar mer och mer och frågan är om 



det även gäller detta... Jag vill gärna få återkoppling från styrelsen vad ni tänker kring 
detta?  
 
Jag kommer troligen ta en valpkurs nu i närtid om ingen annan gör det så vi inte missar 
de valpar som efterfrågat en och se om den blir av.  

 
Sen annan icke relaterad info som jag redan berättat för flera av er. Jag jobbar nära 
Martin och Cervera här i Årsta och om jag får en shoppinglista kan jag åka och handla 
efter jobbet till höstens aktiviteter så det finns fullt i köket.  
 
Förslag på investeringar: Smaldisk till köket, ytter-dörrmatta till huvudentre dörren 
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 
 

c) Agility- och Hoopper sektorn 
Agility 

 
Hoopers 

 
d) Specialsöks- och Nosework sektorn 

 

e) Mondioring sektorn 
Underbart med semestertider men det finns fördelarna med att dem tar slut, fler deltagare 
till gemensamma träningar! 
Vårt mål med Hösten är att 1 helg/månad lyckas synka ihop våra kalendrar och bygga hel 
bana med olika teman. De som har anmält till tävling får extra tid för finlir att checka av 
formen. 
Under veckorna har vi siktet att kunna boka upp en kväll där vi lägger fokus på ett 
gemensamt moment. 

Nästa planerade träning; - 4e September kl:10-15 

f) Rallylydnad sektorn 
 

g) IGP – se bilaga 3. 
 

h) Hemsidan – inget att rapportera. 
 

i) Anläggningen  
 
§ 63 Övriga rapporter – inga övriga rapporter. 
 
§ 64 Skrivelser – inga skrivelser 
 
§ 65 Övriga frågor 

a) Sfr – sportlovsaktivitet för barn 
b) Avtal arvode specialsök 
c) Medlemsmöte 14/9 13 anmälda i dagsläget (varav 2 är från styrelsen, Elin och 

Anelie).  
 



 
§ 66 Nästa möte –  14/9 18.30 medlemsmöte   

4/10 kl 19.00 styrelsemöte 
 
§ 67 Mötet avslutas 
 
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Ordförande: Maria Gabrielsson  Sekreterare:  
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Justerare:     Justerare: 
 
 


